
 

 

                                                               ZÁPISNICA  

zo štvrtého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

12.06.2023 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

 

Prítomní poslanci: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Ospravedlnení poslanci: 1 Ing. Miloš Janek 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

 

Program: 

Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nededza na 2. polrok 2023 

5. Kúpne zmluvy pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Nededza za rok 2022 

7. Záverečný účet obce Nededza za rok 2022  

8. 70. výročie vzniku futbalového oddielu Obecného športového klubu Nededza  

9. Reinvestovanie neviazaných finančných prostriedkov obce v Privat banke, a.s. 

10. Rozpočtové opatrenia - kompostáreň Nededza, verejné osvetlenie a NN prípojka v lokalite 

Stav – I. etapa 

11. Základná škola Gbeľany – školský obvod 

12. Rôzne 

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

 

1) Otvorenie:  

 

Štvrté zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a viedol 

starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú prí-

tomní 6 poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil na schválenie 

program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 

 



 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Alicu Hodásovú.  

Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Mgr. Darina Janušová, Tibor Hreus. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

2) Kontrola uznesení  

 

Na poslednom OZ neboli prijaté uznesenia, ktoré by požadovali plnenie 

 

3) Informácie 

 

Starosta obce informoval o o uskutočnení kultúrnospoločenskej akcie Deň matiek dňa 14.05.2023 

v sále kultúrneho domu. Poďakovanie patrí zamestnancom obce za jeho prípravu a priebeh, a tiež 

deťom zo základnej a materskej školy, ktoré na podujatí vystúpili. Ďalej informoval o zvalení 

obecného mája dňa 31.05.2023 a o uskutočnení akcie Medzinárodný deň detí 2023 na futbalovom 

ihrisku. Poďakovanie patrí komisii kultúry, mládeže a športu, DHZ Nededza a zamestnancom obce 

za jeho prípravu a priebeh. Starosta obce informoval prítomných aj o vykonaní prekládky 

vodovodnej šachty pri rodinnom dome Milana Pavlíka a vykonaní ročnej kontroly detského ihriska 

v areáli materskej školy. Zaznela aj informácia o schválení finančnej podpory z verejných zdrojov – 

Fond na podporu umenia v sume 2 000 € na akvizíciu knižného fondu, t.j. na nákup kníh v zmysle 

schváleného projektu. Starosta obce ďalej informoval o vydaní rozhodnutia o predĺžení platnosti 

stavebného povolenia pre miestnu komunikáciu v rozsahu verejné osvetlenie, elektrická NN 

prípojka verejného osvetlenia – lokalita Stav.  



 

Zároveň prebieha verejné obstarávanie pre verejné osvetlenie a NN prípojku. Prednesená bola 

i informácia uskutočnení 10. ročníka Istrofinal Snežnický MTB maratón, ktorý dňa 02.09.2023 bude 

organizovaný aj cez kataster našej obce, ako aj informácia o súťaži MS vo varení halušiek 

v Terchovej dňa 20.05.2023, kde družstvo z Nededze v zložení Peter Staňo, Božena Jankovská, 

Peter Škorvánek, Petra Remková obsadilo 3. miesto. Prítomní si vypočuli aj informáciu o 

uskutočnení verejného obstarávania vo veci výstavby „BRKO – kompostáreň Nededza“ na par. KN 

– C č. 498/1 a 498/2 a začatie jej výstavby a tiež informáciu o pripomienkovaní cestovných 

poriadkov zaslanú na Integrovanú dopravu Žilinského kraja, s.r.o. Od občanov boli na obec 

zaslané 2 podnety, ktoré obec následne ďalej pripomienkovala. Ďalej zaznela informácia o 

príprave žiadosti na Slovenský vodohospodársky podnik – povodie Váhu, (ktorý je vlastníkom 

vodného toku Kotrčiná) o upozornení na zarastanie koryta potoka Kotrčiná v zastavanej časti obce 

z dôvodu toho, že to môže ohroziť prietok vody v koryte pri zvýšenej zrážkovej činnosti, nakoľko 

dlhodobo nereagujú na našu žiadosť, aby uvedený tok bol v prenájme obce. Starosta obce taktiež 

informoval o vykonaní generálnej opravy motora hasičského vozidla Avia, za čo im patrí 

poďakovanie, aj o pokračovaní prípravy dokumentácie pre územné rozhodnutie – spevnené plochy 

(námestie) a tiež dokumentácia pre územné rozhodnutie pre nadstavbu objektu obecného úradu. 

Na záver odoznela informácia o uskutočnení 4. ročníka súťaže vo varení gulášu Nededzský kotlík 

a informácia o schválení novely zákona o dani zo stavieb, kde na základe jednaní zo strany 

ZMOS-u (v zastúpení starosta obce Štrba – Michal Sýkora a starosta obce Nededza – Peter 

Vajda), došlo k posunutiu 40-násobku základnej sadzby dane, (ktorý sa využíva pre firmy), 

z pôvodného roku 2023 na rok 2027. 

 

Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

                                                                                                

4) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nededza na 2. polrok 2023 

 

Hlavná kontrolórka obce podľa zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov  

predložila na schválenie Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023. Ten zahŕňa 

viaceré body ako: kontrola vykonávania finančnej kontroly, správa a kontrola poskytnutých dotácií  



 

z rozpočtu obce, kontrola finančných operácií, kontrola a inventarizácia pokladníc k 31.12.2023,  

kontrola  hospodárenia a nakladania s majetkom obce, ako aj plnenie úloh uložených obecným 

zastupiteľstvom a starostom obce.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

5) Kúpne zmluvy pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prerokované kúpne zmluvy, ktoré boli rovnako 

prejednané na zasadnutí poslancov a členov komisií dňa 07.03.2023. Jedná sa o odkúpenie 

pozemkov od ich vlastníkov v prospech obce v sume 1€/1 m² v lokalite Pred Chríp s tým, že obec 

plánuje na týchto odkúpených pozemkoch vybudovať miestnu komunikáciu pre rodinné domy, 

ktoré sa budú nachádzať v danej lokalite.  

Obecné zastupiteľstvo následne svojimi uzneseniami schválilo výkup pozemkov pod miestnu 

komunikáciu v lokalite Pred Chríp v katastrálnom území Nededza od vlastníka:  

- VIX s.r.o., Poľná 17A, 010 01 Žilina, IČO: 31565590 v 5/6-inách k celku v nehnuteľnosti, pozemku 

parcela registra CKN č. 499/402 orná pôda o výmere 44 m2, ktorému zodpovedá výmera 37 m2 

a to v cene 1€/1 m2 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Rovnako od vlastníkov: 

- Zuzana Hanková: v 1/3-ine v nehnuteľnostiach parcela registra registra CKN č. 499/401 orná 

pôda o výmere 83 m2, ktorému zodpovedá výmera 27,67 m2 a to v cene 1€/1 m2 



 

 

- Jana Kuklová: v 1/3-ine k celku v nehnuteľnosti, pozemku parcela registra CKN č. 499/401 orná 

pôda o výmere 83 m2, ktorému zodpovedá výmera 27,67 m2 a to v cene 1€/1 m2 

- Jela Marková: v 1/3-ine k celku v nehnuteľnosti, pozemku parcela registra CKN č. 499/401 orná 

pôda o výmere 83 m2, ktorému zodpovedá výmera 27,67 m2 a to v cene 1€/1 m2 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

6) Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Nededza za rok 2022 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila svoje Stanovisko k záverečnému účtu obce Nededza za rok 

2022.  V priebehu roka bolo kontrolované dodržiavanie plnenia príjmov a výdavkov. Hospodárenie 

obce bolo v súlade so schváleným rozpočtom a bol dodržiavaný zákon č. 583/2004 Zb. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Hlavná kontrolórka konštatovala, že Záverečný 

účet obsahoval všetky predpísané náležitosti. Poslanec JUDr. Marián Cesnek podotkol, že obec 

mala predtým dane z príjmov na úravni 105,5% a v aktuálne je to 102%. 

 

Predložené stanovisko bolo vzaté na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

7) Záverečný účet obce Nededza za rok 2022 

Starosta obce PhDr. Peter Vajda predložil prítomným poslancom  Záverečný účet obce Nededza 

za rok 2022 na schválenie. Ten vyhodnocoval rozpočet obce na rok 2022, plnenie príjmov,  

 



 

 

čerpanie výdavkov, použitie prebytku, tvorbu a použitie prostriedkov rezervného a sociálneho 

fondu, bilanciu aktív a pasív ku 31.12.2022, prehľad o stave a vývoji dlhu ku 31.12.2022, prehľad o 

poskytnutých zárukách.  

 

Ďalej obsahoval finančné usporiadanie finančných vzťahov voči: 

-  zriadeným a založeným právnickým osobám 

-  ostatným právnickým osobám a fyzickým osobám – podnikateľom 

-  štátnemu rozpočtu 

-  štátnym fondom 

-  rozpočtom iných obcí 

-  rozpočtom VÚC 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zu-

zana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Následne obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku v sume 101 249,38 EUR zisteného 

podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, na:  

- tvorbu rezervného fondu 101 249,38 EUR 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 



 

 

V rámci prejednávaného bodu obecné zastupiteľstvo tiež schválilo použitie zostatku finančných 

operácií v sume 98 372,57 EUR, zisteného podľa ustanovenia § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, na: - tvorbu rezervného fondu 98 372,57 EU 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

8) 70. výročie vzniku futbalového oddielu Obecného športového klubu Nededza 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol prítomný novozvolený predseda Obecného športového 

klubu v Nededzi (OŠK) Ladislav Ďuríček, ktorý predostrel požiadavku o finančnú pomoc od obce 

práve v súvislosti s pripravovanou oslavou 70. výročia vzniku futbalového oddielu v obci. 

V krátkosti uviedol, že sa jedná o jednorazovú finančnú pomoc v sume 5 000 €, pričom sa budú 

dňa 01.07.2023 organizovať futbalové zápasy, program na ihrisku, a tiež oceňovať niektorí 

občania, ktorí sa za predošlé obdobie zaslúžili o rozvoj futbalu v obci. Poslankyňa Mgr. Zuzana 

Vajdová uviedla, že nemá problém podporiť takúto akciu, akurát sa ako predsedníčka komisie 

kultúry, mládeže a športu vyjadrila, že sa komisia bude snažiť vyrovnať kultúru so športom, čo sa 

týka financií. 

Následne bola vzatá na vedomie žiadosť Obecného športového klubu Nededza na finančnú 

podporu pri príležitosti 70. výročia vzniku futbalového oddielu v sume 5 000 €. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 



 

9) Reinvestovanie neviazaných finančných prostriedkov obce v Privat banke, a.s. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva obdržali materiál od Privatbanky týkajúci sa doteraz 

investovaných financií v dlhopisoch. Keďže dňa 08.06.2023 skončila splatnosť korporátnych 

dlhopisov Penta Public V/2020, ktoré obec investovala v júni 2020, obec obdržala ponuku 

z Privatbanky pre ďalšie možné investovanie. Poslanec JUDr. Marián Cesnek sa dotazoval, či je 

výnos z tých financií, ktoré má obec v súčasnosti investované, aj garantovaný. Na to  odpovedala 

zamestnankyňa obce Katarína Ďugelová, že je garantovaný. Starosta obce uviedol, že na týchto 

troch emisiach má obec cca. 200 000 € vlastných prostriedkov a z nich počíta výnosy, z čoho by 

mohol byť do budúcna zaplatený projekt námestia a možno nadstavby obecného úradu. Budúci 

rok bude potrebné riešiť, či obec zoberie nejaký úver z banky, či Envirofondu, prípadne cez plán 

obnovy, čo by bolo možné riešiť formou výzvy. Poslanec JUDr. Marián Cesnek zhrnul, že je teda 

na rozhodnutí, či cca. 96 000 € sa investuje a na akú dobu, či rok, dva alebo viac. Poslankyňa Mgr. 

Zuzana Vajdová sa dotazovala, či by následne bolo možné tieto investované peniaze vybrať? 

Pracovníčka obecného úradu odpovedala, že v súrnom prípade by sa dali odpredať. 

 

Následne obecné zastupiteľstvo schválilo voľné finančné prostriedky v Privat banke, a.s. 

investovať podľa ponuky – dlhopisy Penta Public EUR VII/2023 na obdobie 4 rokov. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

10) Rozpočtové opatrenie - kompostáreň Nededza, verejné osvetlenie a NN prípojka 

v lokalite 

 

Starosta obce informoval prítomných o tom, že komisia zložená z dvoch poslancov a jedneého 

člena stavebnej komisie otvárala obálky týkajúce sa verejného obstarávania vybudovania 

kompostárne v obci. Prítomný člen stavebnej komisie Ing. Jozef Ďugel sa vyjadril, že panely, ktoré 

by mali byť použité ako podklad pre príjazdovú cestu ku kompostárni majú najsilnejšiu výstuž aká 

sa aktuálne vyrába a cenovo sú približne rovnako na tom panely z Váhostavu – Prefa, ako aj  

 



 

 

z iných firiem. Odpovedal tiež na dotaz poslanca JUDr. Mariána Cesneka, že panel má životnosť 

cca. 50 rokov, pričom reálne to závisí od podložia a aj iných faktorov, pričom k degradácii materiálu 

by mohlo dochádzať jedine tlakom, nie kompostom ako takým. Poslanec Tibor Hreus podotkol, že 

je potrebný presun peňazí v rozpočte. 

Starosta tiež ozrejmil, že bude potrebné sa v budúcnosti dohodnúť, v aký čas bude kompostáreň 

otvorená. Tiež bude potrebné ešte pre činnosť kompostárne doplniť niektoré veci ako napr. stroj na 

prevzdušňovanie, teplomer a podobne. V súvislosti s jej plánovaným vybudovaním boli následne 

schválené dve uznesenia obecného zastupiteľstva a to:  

rozpočtový presun výdavkov v rámci schváleného rozpočtu v zmysle Zásad hospodárenia s  

finančnými prostriedkami.  

- kap.výdavky- 2 46 05.1.0 717 001 02 – Likvidácia sep.odpadu – kompostáreň + 75 000,- €  

- kap.výdavky- 2 46 06.2.0 717 001 06 – Centrum obce Nededza – realizácia - 75 000,- € 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Následne bolo schválené navýšenie schváleného rozpočtu v zmysle Zásad hospodárenia s 

finančnými prostriedkami:  

- príjmové fin. operácie 46 454 001– Z rezervného fondu obce + 24 000,- €  

- kapitálové výdavky 46 06.4.0 717001 – Verejné osvetlenie - realizácia MK Stav + 24 000,- € 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5 Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. 

Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 JUDr. Marián Cesnek 

 

 

 



 

11) Základná škola Gbeľany – školský obvod 

 

Dňa 26.04.2023 sa uskutočnilo pracovné rokovanie za účasti starostov obci z Gbelian, Nededze  

 

a Kotrčinej Lúčky, na ktorom sa zástupcovia Základnej školy v Gbeľanoch, ako aj samotná obec 

vyjadrili, že je nutné riešiť kapacitné možnosti tejto školy a to od šk. roka 2024/2025. Jedná sa 

o deti nastupujúce do 1. ročníka, keďže škola už nemá priestorové možnosti deti z iných obcí do 

tried umiestniť.  

Starosta obce uviedol, že na danom rokovaní navrhol zistiť, či existuje výnimka pre navýšenie 

počtu žiakov v jednotlivých triedach, prípadne vytvorenie elokovaného pracoviska v obci Nededza. 

Tiež dodal, že na stretnutí sa starostovia jednotlivých obcí dohodli na tom, že je potrebné zistiť 

ďalšie informácie pred definitívnym rozhodnutím riešenia týchto kapacitných limitov. V rámci 

diskusie sa vyjadril poslanec JUDr. Marián Cesnek uviedol, že škola v Gbeľanoch bola 

vybudovaná ako spádová a bolo by treba zvážiť aj možnosť spolupodieľať sa na jej financovaní 

v prípade potreby. 

Starosta uviedol, že sa bude dotazovať aj v obci Teplička nad Váhom, či by tu existovala možnosť 

umiestnenia niekoľkých detí, keďže, ak by bol obci Nededza zrušený školský obvod v Gbeľanoch, 

bude potrebné ho hľadať inde.  

V zmysle uvedeného obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým odporúčalo napísať 

stanovisko k zachovaniu školského obvodu Gbeľany a navrhuje orgánom obce Gbeľany zvolať 

spoločné stretnutie poslancov obecných zastupiteľstiev a starostov obcí Gbeľany, Nededza 

a Kotrčiná Lúčka a v prípade potreby, podieľať sa na spolufinancovaní rozšírenia kapacity 

existujúcej základnej školy. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

12) Rôzne 

 

V rámci bodu Rôzne bola vzatá na vedomie zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2023 

(transfér stravovanie detí v MŠ, referendum 2023, modernizácia počítačovej siete a ďalšie) 

 



 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr.  

 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Starosta obce ďalej informoval prítomných o nadchádzajúcom rokovaní s firmou Urbion sk, s.r.o. 

o pokračovaní zmluvy na zadanie pre Územný plán obce Nededza. 

Táto informácia bola vzatá na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. 

Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

V rámci bodu Rôzne prebehla diskusia vo veci potreby vytvorenia skladovacích priestorov pre 

obecný majetok ako sú napr. vetrieska, vlečka a príslušenstvo na traktor Kubota, štiepkovač 

a pod., keďže súčasná garáž už nepostačuje na tieto účely. Prejednávalo sa, že by daný obecný 

majetok mohol byť zrejme umiestnený niekde okolo plota v pri budúcej kompostárni, keďže 

v obytnej zóne je to nevhodné a tiež by pripadala v úvahu plocha, kde sa v súčasnosti štiepkuje. 

Toto je však pozemok Urbáru obce Nededza, takže je potrebné v tomto smere osloviť samotný 

urbár. Starosta obce ďalej uviedol, že firma DEOS mala vydané kolaudačné rozhodnutie na most 

v lokalite Stav – I. etapa a tiež dodal, že na most existuje staticky znalecký posudok a je potrebné 

pripraviť kúpnu zmluvu na jeho odkúpenie, na čom už v predošlom období poslanci obecného 

zastupiteľstva dohodli. 

 

Starosta obce ďalej otvoril otázku oplotenia cintorína. K tomu sa vyjadril člen stavebnej komisie 

Ing. Jozef Ďugel, ktorý ako najlepší spôsob navrhol provizórne oplotenie, ktoré by prechádzalo 

urbárskymi pozemkami, čím by celkovo došlo k posunutiu oplotenia a vznikol by zároveň 

zokruhovaný cintorín. Starosta doplnil, že takto by bolo možné aj pokračovať v budovaní chodníka 

na samotnom cintoríne aj na jeho vrchnej časti. 



 

Poslanec JUDr. Marián Cesnek pozval prítomných na Traktoriádu, ktorá sa uskutoční dňa 

08.07.2023 v lokalite Štepnica. 

Poslanec Ing. Vladimír Zajac sa opýtal, či má obec informáciu, že občan Pavol Zuskáč získal zlatú 

medailu na národnej filatelistickej výstave. Starosta obce uviedol, že áno, a že aj od obce dodstal 

príspevok za jej reprezentáciu.  

Poslanec Ing. Vladimír Zajac sa dotazoval, či by bolo možné na ulici Potočná obmedziť pre 

motorové vozidlá rýchlosť na  30 km/h. Starosta odpovedal, že sa jedná o miestnu komunikáciu 

a je potrebné to riešiť v súčinnosti s dopravným inšpektorátom, prípadne vypracovať dopravný 

projekt. 

 

13) Uznesenia 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 52/2022-2026 až 68/2022-2026. 

 

14) Záver 

 

Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 21:02 hod. zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

V Nededzi dňa 19.06.2023 

 

 

Zapísala: Alica Hodásová     …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Mgr. Darina Janušová    …....................................... 

 

 

Tibor Hreus      …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 

 

 

 


